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П Р О Т О К О Л 

№ 16 
Днес, 24.02.2025 г., от 13:30 часа, в зала 304 на Община Шумен се проведе заседание на ПК 

„Правна и опазване на обществения ред”. 

 

На заседанието присъстваха:  

ПЛАМЕН ПЕТКОВ                    - председател 

ИВАЙЛО ИЛИЕВ           - зам.-председател  

АХМЕД АХМЕДОВ                   - член 

БОРИСЛАВ КОСТОВ                - член 

ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ                   - член 

МЕТИН ДЖАМБАЗОВ              - член 

ХРИСТОФОР КРУМОВ             - член 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Даниела Русева - заместник-кмет по „Европейски 

политики, екология и туризъм”; г-н Румен Въков - началник на отдел ПОЗОП; г-жа Соня 
Каменовска - директор дирекция УОС; г-жа Валерия Георгиева- ст. юрисконсулт;  представители на 
общински предприятия, представители на младежки организации, журналисти.  

 

Заседанието бе открито и ръководено от председателя на комисията г-н Пламен Петков. 

 

ПК ПООР пристъпи към гласуване на точките за предстоящата сесия, които да бъдат 
включени в дневния ред на комисията, както и текущи материали резолирани към същата. 

 

Със 7  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие следния  
 

ДНЕВЕН РЕД: 

І. Докладни записки за предстоящата сесия: 
1. Приемане на проекти на 27 броя Наредби за изменение и допълнение като целта е 

синхронизиране и привеждането им в съответствие с изискванията на Закона за въвеждане на 

еврото в Република България. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен 

/т. 5 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

2. Приемане на Правилник за финансиране на младежки проекти в изпълнение на 

стратегия за развитие на младежта на територията на Община Шумен 2025-2030г .– докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 6 от дневния ред на предстоящата 

сесия/. 

3. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Чистота“  - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 7 
от дневния ред на предстоящата сесия/ - материалът е от предходната сесия. 

4. Изменение и допълнение на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински медиен център“-  докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

5. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Туризъм, публични прояви и атракции-  докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

6. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Паркове и обредна дейност“- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 10 от дневния ред на предстоящата сесия/. 
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7. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Стопанска и охранителна дейност“- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет 
на община Шумен /т. 11 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

8. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Строителство и благоустройство“ - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет 
на община Шумен /т. 12 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

9. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински жилища и имоти“- - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 13 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

10. Приемане на отчет за изпълнение на програмата за развитие на туризма в община 

Шумен за 2024 г. и годишна програма за развитие на туризма  в Община Шумен за 2025 г. 

докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 14 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

11. Предоставяне на активи – публична общинска собственост (ПОС), съгласно чл.19 от 

Закона за водите. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 16 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

12. Продажба на 3 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен ред. - докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 17 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

13. Продажба чрез търг на ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор 83510.561.4 по 

кадастралната карта на гр. Шумен, на основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС. - докладна записка от 
проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 18 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

14. Провеждане на процедура за отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост на основание чл.14, ал.7 от ЗОС. докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 20 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

15. Промяна на общинска транспортна схема за обслужване на населението с автобусен 

транспорт /автобус №7/ - докладна записка от общински съветници /т. 23 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

16. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за календарната 2024 

година. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 25 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

17. Даване на мнение за опрощаване на задължение по постъпила преписка, с вх. №61-

01-409/06.12.2024 г. от Администрацията на Президента на Република България, във връзка с 

подадена молба от Ергюл Ефрахим от гр. Шумен. - докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 26 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

18. Предоставяне за ползване на част от имот – общинска собственост на сдружение 

„Клуб Култура Шумен“ - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен - /доп. 

точка  към дневния ред на предстоящата сесия/. 

 

II. Текущи материали. 
1. Молба от Семра Басри с рег. № 61-01-044 от 05.02.2025 г.  

2. Жалба от Ирфан Генч с рег. № 61-01-047 от 07.02.2025 г. 

3. Докладна записка от НЧ „НАДЕЖДА-1927“ с. Белокопитово. с рег. № 61-02-043 от 

04.02.2025 г. 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1. Приемане на проекти на 27 броя Наредби за изменение и допълнение като целта е 

синхронизиране и привеждането им в съответствие с изискванията на Закона за въвеждане на 
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еврото в Република България. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен 

/т. 5 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 5 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 4 гласа „за”, 1 „против” и 1 „въздържал се” ПК подкрепя решение от 

докладната записка. 
 

 

2. Приемане на Правилник за финансиране на младежки проекти в изпълнение на 

стратегия за развитие на младежта на територията на Община Шумен 2025-2030г .– докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 6 от дневния ред на предстоящата 

сесия/.  

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Добромир Драев – представител на младежка организация – „Уважаеми съветници, 

понеже това е правна комисия мисля, че моето становище би трябвало да се разгледа само по 

първата му част и това е по административната процедура. Считам, че проекта за правилник не 
следва процедурата на чл. 26, ал. 3 от ЗАН и в доклада не са описани причините, поради които се 
приема този правилник. Работната група за изработка на правилника е формирана със заповед на 
кмета, аз бях член на тази група. На първото заседание подадох оставка. Мотивите са различни от 
това, което беше казано в едно предходно заседание. Тогава направих едно единствено 

предложение да бъде изготвен анализ – какъв е проблема на ситуацията, на момента. Да се види 

какво се случва с настоящият правилник? Какви са проблемите в него? На базата на този анализ да 
бъде изготвена една концепция, върху която да бъде изграден един бъдещ правилник, който да 
подкрепя и да подпомага младежките организации и организациите, които работят с млади хора на 
територията на община Шумен. Беше отказано и поради тази причина аз напуснах. Считам, че този 

правилник има нарушение на чл. 26, ал. 3 и по този начин той не би трябвало да бъде допуснат за 
разглеждане на предстоящата сесия на Общински съвет. Единственото искане, което съм направил в 
становището си това е общинска администрация да изтегли правилника и да се направи един нов 
правилник, но по начина, по който следва да се правят нормативните документи. Най-вече да стане 
ясно Община Шумен какво иска да направи с този нормативен акт – да финансира проекти, да 
финансира дейност, да има устойчиви организации. Какво иска да се случи? Старият нормативен 

акт беше изключително неадекватен по отношение на критериите. Идеята трябва да е новият 
нормативен акт да има едни ясни критерии разписани, с които организациите да могат да се 
справят, да знаят какво се очаква от тях. В момента обаче в този проект, който се предлага се 
получава още по-неясно какво се очаква от организациите.“ 

Г-н Пламен Петков - председател на ПК ПООР – „Аз благодаря, моите очаквания се 
разминаха тотално. Аз си мислех, че ще говорим по член 9, но при това положение Ваше право е да 
оспорите процедурата. Чухме аргументите Ви. Конкретно по чл. 9 има две предложения ще искате 
ли да направим дебат и да проведем гласувания за промяна?“ 

Г-н Добромир Драев – представител на младежка организация – „Аз нямам предложения, 
аз имам само едно предложение.“ 

Г-н Пламен Петков - председател на ПК ПООР, представи постъпилите предложения от 
общественото обсъждане във връзка с промяна в чл. 9 от проекта за правилник.  

Г-жа Валерия Георгиева - ст. юрисконсулт – „Аз съм представител на работната група. Ние 
мислим по същият начин, че по-голямата организация не значи непременно по-добър проект и 

счетохме също, че това е дискриминационно условие. Може ли само в ПЗР на Правилника в § 2 сме 
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посочили: „Отменя Правилника за финансиране на младежките проекти в изпълнение на Стратегия 
за развитие на младите хора в Община Шумен.“ Може ли само тук да добавим решението, 

протокола и датата, с които е приет този правилник, сега действащият, така както е в докладната 
записка.“   

Г-н Ивайло Илиев - заместник– председател на ПК ПООР – „В момента правим нещо, 

което трябва да има резултата от него, но това да не получим резултат не е решение на въпросът. 
Разбирам, че Вие сте в нещата и може би сте запознати по-добре от всеки един от нас в детайли , но 
за да има продукт, който да удовлетвори всички участници или кандидати, той трябва да има 
широка подкрепа от всякъде. Казвате, че сте напуснали работната група. Как ще се реши 

проблемът? Мястото, където да дадете предложенията и да има продукт, който ние да гласуваме 
сега и той да удовлетворява повече хора е в тази група. Аз съм съгласен, че не е съвършен. Даже 
казвам, че ще гласувам въздържал се за това нещо. Обаче нека да видим как да решем проблемът. В 

момента имаме две нищо. Ако старият правилник не върши работа и новият не върши работа какво 

е решението?“ 

Г-н Добромир Драев – представител на младежка организация – „Както казах защо 

напуснах работната група? Аз имам най-много опит от цялата работна група в работата в 
младежкия сектор и от всички вас. Казвам го, за да стане ясно аз помолих да направим две неща. 
Първо, да разберем какъв е проблемът и какво иска общинска администрация? Кметът казва, че 
иска развит младежки сектор. Развит младежки сектор става с ясна концепция, тоест трябва да има 
силни организации с международно участие, с българско участие, с национално участие. Искам да 
ви кажа, че стратегията, която беше приета, начина, по който беше направена знаете ли каква 
инерция от млади хора, които се включиха в правенето на стратегия. Това нещо в България беше да 
се дава навсякъде за примери в момента, в който започна да се прави правилника се мина на начина, 
по който се работеше преди известно време. Не стават така нещата. Аз знам общинска 
администрация винаги може да наложи мнението си. Те дават парите. Знаете ли как се боря с 
общинска администрация от една страна и от друга страна с двама съветника – Петър Петров е 
единият, другия е Янко Янков? Как да се сборя с тях? Довиждане, довиждане. На мен не ми плащат 
да съм в тази работна група. Аз имам работа и трябва да си я свърша.“ 

Г-н Ивайло Илиев - заместник– председател на ПК ПООР – „Друг ми беше въпросът. 
Какво е решението?“ 

Г-н Добромир Драев – представител на младежка организация – „Решението е да се 
направи един правилник, но преди това да има ясна концепция какво искаме да постигнем в тази 

зала. Искаме да направим силен младежки сектор? Искаме да направим проформа един правилник? 

Искаме да раздадем едни 75 000 лв., както дойде? Какво? Сядаме и пишем. Така се пише 
нормативен акт. Извинявам се, изключително ми е неприятно да го казвам на правна комисия как се 
пише нормативен акт. Това е обидно за мен. Не трябва да го казвам, но се налага. Не може трябва да 
сме наясно какво искаме да постигнем с този нормативен акт? Какво? После като си отговорим на 
този въпрос, сядаме и правим.“ 

Г-н Пламен Петков - председател на ПК ПООР – „Правна комисия по тази тема не е 
компетентна. Ние сме правна комисия. Гледаме има ли процедура завършена? Има ли правилник, 
той отговаря ли на изискванията на ЗАН? От наша гледна точка всичко го има. Отидете в 
заседанието на ПК МДС утре и изкажете мнението си като специалист.“  

Г-н Ивайло Илиев - заместник– председател на ПК ПООР – „Може би не се изразих 

правилно, за което се извинявам. Този правилник го нищим, откакто е започнал Общинския съвет. 
Ако продължаваме по този начин няма да бъде приет и като приключи Общинския съвет, заради 

това нека да се намери вариант. Нека се направи така, че да бъдат поне на 90% хората 
удовлетворени, както кандидати и всякакви участници, и Общината съответно. Разбирам, че това не 
Ви харесва. Трябва да се намери решение, защото се въртим на едно и също място. Съберете се, ако 

трябва да се изтегли, но да се намери баланса. Ние като общински съветници единствено можем да 
го прецизираме.“ 
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Г-н Пламен Петков - председател на ПК ПООР – „Приемам изказаните мотиви от колегата 
Илиев. Искам само да допълня, че ние можем в правна комисия да го приемем, ако реши 

Общинския съвет да го приеме, да се стартира работата по правилника. Няма никаква пречка, като 
видим как вървят нещата и тогава ще бъдем конкретни. Всеки би могъл да дойде, да внесе 
предложение – кой е дефекта, кое счита за субективно, а то сигурно ще има в частта за 
кандидатстване, в частта за оценките. Най-елементарното, в което ще обвинят Община Шумен, че 
не води никаква политика в областта на младежките дейности.“ 

Г-н Добромир Драев – представител на младежка организация не направи конкретно 
предложение за промяна в проекта за правилник, което да бъде гласувано от комисията.    

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 6 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 4 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка със следното допълнение: В §2 ПЗР от проекта за правилник 

се добавя „приет с реш. 267 по протокол 12 /29.09.2016 г.“ 
 

 

3. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Чистота“  - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 7 

от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 7 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

4. Изменение и допълнение на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински медиен център“-  докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Румен Въков - началник на отдел ПОЗОП – „В срока на общественото обсъждане 
постъпи предложение от г- н Даниел Малев като директор на ОМЦ за една точка, която сме 
добавили към глава IV да бъде допълнителен  член 10 с текст: „Директорът на предприятието може 
да сключва договори за информационно обслужване с други общини, както и да изготвя репортажи 

и публикации чрез кореспондентска мрежа от територия извън Община Шумен.“. Мотивите той 

може да изкаже. Останалите членове се преномерират.“  

 Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 8 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка с направеното допълнение от общинска администрация към 

глава IV да бъде допълнителен член 10 с текст: „Директорът на предприятието 

може да сключва договори за информационно обслужване с други общини, 
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както и да изготвя репортажи и публикации чрез кореспондентска мрежа от 

територия извън Община Шумен.“ Останалите членове  се преномерират.  
  

 

5. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Туризъм, публични прояви и атракции- докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 9  от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

6. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Паркове и обредна дейност“- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 10 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 10  от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

7. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Стопанска и охранителна дейност“- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет 
на община Шумен /т. 11 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 11 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

8. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Строителство и благоустройство“ - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет 
на община Шумен /т. 12 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 12  от  дневния ред на предстоящата сесия:  
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С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

9. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински жилища и имоти“- - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен /т. 13 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 13 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

10. Приемане на отчет за изпълнение на програмата за развитие на туризма в община 

Шумен за 2024 г. и годишна програма за развитие на туризма  в Община Шумен за 2025 г. 

докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 14 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-жа Даниела Русева - заместник-кмет по „Европейски политики, екология и туризъм” 

представи в детайли докладната записка, като акцентира на основните моменти в нея. 
Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 14 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

11. Предоставяне на активи – публична общинска собственост (ПОС), съгласно чл.19 от 

Закона за водите. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 16 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 16 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка.   
 

 

12. Продажба на 3 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен ред. - докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 17 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 
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Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 17 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема решението 

от докладната записка.   
 

 

13. Продажба чрез търг на ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор 83510.561.4 по 

кадастралната карта на гр. Шумен, на основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС. - докладна записка от 
проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 18 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 18 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

14. Провеждане на процедура за отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост на основание чл.14, ал.7 от ЗОС. - докладна записка от проф. Хр. Христов 
– кмет на община Шумен /т. 20 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 20 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 4 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

15. Промяна на общинска транспортна схема за обслужване на населението с автобусен 

транспорт /автобус №7/ - докладна записка от общински съветници /т. 23 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Ахмед Ахмедов – член на ПК ПООР, представи пред комисията накратко дискусията, 
проведена в ТРСУТБД, както и направените предложения там.  

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 23 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК приема решението от 

докладната записка.   
 

 

16. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за календарната 2024 

година. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 25 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 
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Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по точка 25 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

ПК приема информацията от докладната записка. 
 

 

17. Даване на мнение за опрощаване на задължение по постъпила преписка, с вх. №61-

01-409/06.12.2024 г. от Администрацията на Президента на Република България, във връзка с 

подадена молба от Ергюл Ефрахим от гр. Шумен. - докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 26 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков - председател на комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Г-н Ивайло Илиев  заяви, че няма да участва в разискванията и гласуването. 

 

Гласуване по точка 26 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, 1 „против”, без „въздържали се” и един негласувал / г-н Ивайло 

Илиев не участва в разискванията и гласуването/  ПК ПООР подкрепя 

становището на ПК ЗСП, а именно: Дава мнение за опрощаване на 

задължението на Ергюл Ефрахим от гр. Шумен, в размер на 15 719,37 лв. 

формирано от недобросъвестно получени парични обезщетения поради общо 

заболяване, бременност, раждане и отглеждане на малко дете за периода 

12.02.2018 г. - 31.10.2019 г. поради следните причини: затруднено финансово 

състояние на семейството и дете с вроден двустранен еквиноварус. 
 

18. Предоставяне за ползване на част от имот – общинска собственост на сдружение 

„Клуб Култура Шумен“ - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен - /доп. 

точка  към дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-жа Дияна Йорданова –директор на ОП „Туризъм, публични прояви и атракции“- Шумен, 

направи подробни разяснения по докладната записка, както и мотивите наложили нейното 
депозиране.  

Комисията премина към гласуване на проекта за решение от докладната записка.  
Гласуване по допълнителната точка към дневния ред на предстоящата 

сесия:  

С 5 гласа „за”, 1 „против” и 1 „въздържал се”, ПК ПООР подкрепя 

докладната записка.  

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи материали. 
 

1. Молба от Семра Басри с рег. № 61-01-044 от 05.02.2025 г.  

Г-н Пламен Петков - председател на  комисията представи текста от молбата  и даде думата за 
мнения и становища.  
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С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК ПООР препоръчва 

общинска администрация да извърши проверка дали посочените в 

предложението за изкупуване ПИ са общинска собственост. 
 

2. Жалба от Ирфан Генч с рег. № 61-01-047 от 07.02.2025 г. 

Г-н Пламен Петков - председател на  комисията представи в хронологичен ред постъпилите 
документи, предприетите действия и постъпилите становища от страна на общинска администрация 
и даде думата за мнения и становища.  

Правна комисия приема за информация.  

 

3. Докладна записка от НЧ „НАДЕЖДА-1927“ с. Белокопитово. с рег. № 61-02-043 от 

04.02.2025 г. 

Докладната записка е оттеглена от вносителя.  
 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15:00 часа. 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

                                          /Пламен Петков/ 
 

ПРОТОКОЛИСТ: 

           /София Язаджи/ 

 

 


